
Bandystyremøte 
08.06.2021 Klubbhuset kl 20-2130 

 

 
 

Saksnr Sak Ansvarlig 

13 Referat Eivind 

14 Ny leder ØHIL Bandy Eivind 

15 Eventuelt Eivind 

   

   

   

   

 
Innkalt: Eivind, Jon Erlend, Andreas D, Martin, Erik, Hildegunn, Andreas WH 
 
Inviterte:  
 
Til stede: Eivind, Jon Erlend, Andreas D, Martin, Erik, Hildegunn, Andreas WH 
 
Kalender:  
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Møtedato  

 

Saksnummer 13/2021 

Saksbehandler Eivind Thorne 

Type sak Orientering/Beslutning 

Saksnavn Referat 

Bakgrunn:  
- Innsamling / rest behov anlegget 

o Det er viktig for bandystyret at vi forsøker å få inn mest mulig av restbehov 
ila året. Bandystyret tror at det er mulig å hente inn mer penger fra nærmiljø 
og medlemmer. 

o Bandystyret ønsker å ta en diskusjon med fotball hvordan vi kan sette opp 
en ny innsamlingsaksjon for å redusere rest potten. 

▪ Kanskje fotball kan bruke ansatt ressurser på å skaffe arenasponsor? 
▪ Bandy kan bruke frivillige til innsamling? 

- Erik L har også en mulig kandidat til styrearbeidet. 
o  

 
 

Forslag til vedtak: 
 

- Innsamling – se eventuelt punkt fra HS møte 
- Mulig ny kandidat, ikke konkludert noe enda. Følges opp til høsten. 

 

Styrets bemerkninger: 
 



Møtedato  

 

Saksnummer 14/2021 

Saksbehandler Alle 

Type sak Orientering/Beslutning 

Saksnavn Ny Leder ØHIL Bandy 

Bakgrunn:  
 
Andreas WH: barn i 2012, 2010, og 2016. Vært mye rundt disse årgangene men ikke vært 
trener. Spilt bandy selv i Stabæk fra 6 år til 16 år. Vokst på Jar, gått på Grav, Ringstabekk 
og Eikeli. Kjenner flere i bandymiljøet fra tiden i Stabæk. Siviløkonom og bedriftsleder. 
Vokst opp med Sverre og kjenner han godt. 
 
 
Runde rundt med alle styremedlemmene som presenterte seg selv. 
 
 
Forslag til viktige saker fremover: 
 

- Prognostisering av årganger fremover.  
o Hvem trenger samarbeid? 
o Hva skal til for å beholde flest mulig? 
o Hvordan fylle alle årganger og stille lag i alle årganger 

- Ansatte i bandy 
o Driftspersonell 
o Sportslig leder 

- Inntektskilder 
o Sjappa 
o Dugnader 

- Jentebandy 
o Sikre et godt tilbud 
o Bygge egne lag 
o Styrke tilbudet 

- Media og oppmerksomhet 
o ØHIL kanal på youtube. Filme kamper etc. 

- 5 års plan 
o Hva skal vi? 

 

Forslag til vedtak:  
 

Styrets bemerkninger: 
- Hildegunn deltok på sitt siste styremøte. Takk for innsats, engasjement og ditt bidrag 

til ØHIL Bandy over flere år. 
 

- Andreas jobber med en videre møteplan og agenda fra etter sommeren. 
 
 
 

 
 
 



Møtedato  

 

Saksnummer 15/2021 

Saksbehandler Eivind 

Type sak Orientering/Beslutning 

Saksnavn Eventuelt 

- Kort oppsummering fra IU møte 25.05.21 
o Gode diskusjoner i dette møte, men vanskelig tema 
o Tolkning av verdisett kan bli lange og vanskelige diskusjoner 
o Sesongbestemmelser er inntatt i mandatet 
o Møtene fortsetter til høsten 

- Kort oppsummering fra HS møte 03.06.21 
o Finansiering 
o Innsamling 
o Ekstra ordinært årsmøte 

- Kort oppsummering fra AU møte 01.06.21 
o Erik L sender over protokoll til styret når den foreligger 
o Kunstgress på Eikeli banen planlagt startet november 21 
o Kunstgress på Hosletoppen blir meldt inn i neste 4 årsplan (2023-2026) 

▪ For begge disse banen er baneoppbygging, vannuttak og evt 
driftstilskudd fra kommunen viktig. 

o Ombygging av garderober 3 og 4. Fått tilskudd for å utvide garderober. 
o Til neste 4 årsplan sendes det også inn søknad for påbygg på klubbhuset. 

- Guttelaget 2006 har inngått samarbeidsavtale med Høvik for neste sesong. 
o Laget kommer til å gå med minus men styret vurderer dette som OK sett 

mot tidligere årgangsregnskap. 

Forslag til vedtak:  
 

Styrets bemerkninger: 
 
 

 
 
 


